
قالیباف رئیس مجلس شورای اسلامی:

3 سه شنبه 5 مرداد 1400، 16 ذی الحجه 1442 ،27 جولای 2021، شماره 3781 ، صفحه
سیاسی

ساخت مسکن باید به مردم واگذار شود 

محمدباقر قالیباف روز گذشــته در آئین 
افتتاح طرح صنعتی ســازی مسکن که با 
حضور وزیر دفاع و پشــتیبانی نیروهای 
مسلح در شهرستان پاکدشت برگزار شد 
اظهار داشــت: مجلس شورای اسلامی، 
حوزه مسکن را موضوعی مهم و پیشران 
مورد توجه قرارداد و با نهایی کردن قانون 
احداث مسکن، سالانه یک میلیون واحد 
مســکونی را تصویب و ابلاغ کرده تا در 
برنامه هفتم توسعه کشور در دستور کار 

قرار گیرد.
وی گفت: امروز مهمترین اصل در کشور، 
باور توان و اراده جوانان کشــور است، در 
دوران دفاع مقدس عده ای از افراد از جمله 
بنی صدر با ارائه دلایلی به ظاهر درست، 
اظهار می داشتند که ما نمی توانیم در برابر 
دشمن ایستادگی کنیم چرا که ما حتی یک 
آتش توپخانه پرحجم در اختیار نداشتیم 
که برُد آن تا ۲۰ کیلومتر جلوی خاکریز را 

پوشش دهد.
رییس مجلس افزود: بــاور توان داخلی 
و اعتماد به جوانان باعث شــده تا امروز 
به نقطه ای از توان دســت پیدا کنیم که با 

ظرفیت موشکی، بتوانیم تا ۲ هزار کیلومتر 
قدرت بازدارندگی و دفاع از کشور را ایجاد 
کنیم و با همین روحیه باور، ماهواره در مدار 
زمین قرار داده و جزو کشورهایی با توان 

پرتاب ماهواره قرار گیریم.
وی تأکیــد کرد: اگر امروز در کشــور با 
مشکلاتی مواجه هستیم، به خاطر ضعف 
مدیریــت، اعتماد نکردن بــه جوانان و 

بی توجهی به فرهنگ ما می توانیم است.
قالیباف با اشاره به این که حوزه مسکن از 
اهمیت ویژه ای در کشور برخوردار است 
افــزود: ایران در منطقه ای زلزله خیز قرار 
دارد کــه هنوز از تبعات یک زلزله خارج 
نشــده، در نقطه  ای دیگر، دچار زلزله و یا 
سیل می شود و از این نظر، ایران جزو ۱۰ 
کشور زلزله خیز جهان است و این امر لزوم 
توجه به کیفیت ساختمان سازی، قدرت 
انتقــال و اقتصادی کردن آن بر اســاس 

تکنولوژی های روز جهان را می رساند.
وی با تقدیــر از وزارت دفاع در ورود به 
عرصه احداث مسکن گفت: ورود وزارت 
دفاع به احداث مســکن با استفاده از توان 
و ظرفیــت جوانــان، از اهمیت ویژه ای 

برخوردار اســت ولی تــا زمانی که این 
صنعت مردمی سازی نشود، در نطفه خفه 

خواهد شد.
رئیس مجلس شورای اســلامی افزود: 
اگر این کارخانه ظرفیت تولید ســالانه 
۶ هــزار واحد مســکونی را دارد، باید بر 
اساس جغرافیای مناطق مختلف کشور 
و نیــاز ژئوتکنولــوژی و آئین نامه های 
موجود، مردمی سازی شود و شرایط برای 
ورود صنعتگران و سرمایه گذاران بخش 

خصوصی فراهم شود.
وی تأکید کرد: بنا نیست که دولت سالانه 
یک میلیون واحد مســکونی بسازد چرا 
دولت نمی تواند ۱۰۰ هزار واحد مسکونی 
در سال بســازد و هزینه ساخت مسکن 
توســط دولت گران تر از ساخت توسط 
مردم است، اجازه دهیم که سرمایه گذاران 
و جوانــان وارد میدان شــده و با اصلاح 
قوانین، ســاخت مســکن توسط مردم 

صورت گیرد.
قالیباف با اشاره به این که ۴۵ تا ۵۵ درصد 
هزینه ســاختمان مربوط به مسکن است 
افزود: در قانون پیش بینی شده که دولت 
بتوانــد بار این هزینــه را جبران کند و با 
صنعتی شدن احداث مسکن، کاهش زمان 
ساخت و هزینه های بعدی، تولید مسکن 

اقتصادی شود.
وی اظهار داشــت: در شرایط اقتصادی 
کنونی کشور، مســکن فقط یک سرپناه 
نیســت بلکه عامل برای آرامش، امنیت 
روانــی و اجتماعی افراد نیز محســوب 
می شود، در شرایط امروز هم مالک و هم 
مســتأجر با مشکلاتی مواجهند و از یک 
ســو مالک به دلیل تورم ناگزیر از افزایش 

کرایه است و از سوی دیگر، مستأجر توان 
پرداخت این کرایه را ندارد.

رییس مجلس افزود: با شــرایط تورمی 
امروز، کسانی که فاقد خانه هستند، دیگر 
نمی توانند صاحب خانه شوند و این امر 
زمینه را برای کاهش میزان ازدواج، افزایش 
طلاق و رشد منفی جمعیت فراهم می کند.

وی گفت: مردمی سازی ساخت مسکن، 
به مراتب ســخت تر از بومی ســازی آن 
اســت، این کارخانه ظرف مدت یکسال 
راه اندازی شده ولی برای مردمی کردن آن 
باید توان و وقت بیشــتری را صرف کرد 
که قطعا مجلس شورای اسلامی و دولت 
سیزدهم در قالب برنامه هفتم توسعه از این 
امر به عنوان پیشران توسعه کشور حمایت 

می کند.
وی در بخشی دیگری از سخنان خود به 
موضوع خوزستان نیز اشاره کرد و افزود: 
موضوع آب خوزســتان و نارســایی آن 
مشــکلی جدی است که باید به آن توجه 
ویژه داشت، بارها گفته ایم که کشور از نبود 
امکانــات و پول رنج نمی برد بلکه حوزه 
مدیریت و عدم باورپذیری است که کشور 

را دچار مشکل کرده است.
قالیباف افزود: در ســفر چهارروزه ای که 
به خوزستان داشتم، احساس شد که ۷۴۰ 
روستای خوزستان دچار تنش آبی است 
و در جلســه ای که با حضور وزارت خانه 
مربوطه تشکیل شد، هزار میلیارد تومان 
اعتبار برای رفع این مشکل در نظر گرفته 
شد ولی سیستم بروکراسی و مدیریت این 
امر را آنقدر چرخاند تا امروز به این مشکل 
تبدیل شود و امروز همچنان اندر خم یک 

کوچه هستیم.

ریختن بنزین به آتش 
احمد زیدآبادی،  تحلیلگر مسائل سیاسی کشور نوشت: بارها گفته شده که 
ستیز و مقابله با تکنولوژی بی ثمر است و در حکم نبرد با آسیاب بادی است! جهان 
به زودی شاهد توسعه اینترنت ماهواره ای خواهد بود، پدیده ای که نه کنترل پذیر و نه 
قابل محدود سازی است. بنابراین، تجربه تلخ و زیانبار مقابله با نوار کاست، دستگاه 
ویدئو، دیش ماهواره...و ســرانجام تن دادن به همه آنها پس از تحمیل هزینه های 
سنگین روانی و فرهنگی به جامعه و برانگیختن خشم عموم را در مورد اینترنت 
تکرار کردن، نشانی جز تداوم لجبازی به قصد تخریب اعصاب ملت ندارد! اگر آقای 
رئیسی علاقه ای به اسیر شدن در این قبیل چالش های نهایتاً بی حاصل و بی نتیجه 
ندارد، بهتر است در همین ابتدای کار، تکلیفش را با این قبیل توصیه های مشکل آفرین 

روشن کند.

اخبار ویژه ...

    سرویس سیاسی -  رئیس مجلس شورای اسلامی گفت: مهمترین اصل در حوزه مسکن، واگذاری آن به مردم است چرا که دولت توان 
ساخت سالانه یک میلیون واحد مسکونی را ندارد و هزینه ساخت مسکن توسط دولت بسیار زیاد است.

حملات تند احمد خاتمی 

قابل کنترل نخواهد بود

عیسی الفاخر 

فایده ای نداشته

دلایل تاخیر 

دلار ۵ هزار تومان !

جو بایدن 

سه چالش اصلی 

توصیه های مهمان پرست 

ســید احمد خاتمی نقطه مقابل فرهنگ عاشورایی را ذلت پذیری توصیف کرد و 
افزود: ذلت پذیری ضد فرهنگ عاشورایی است؛ ذلت پذیری یعنی اینکه همه مسائل 
کشــور را به مذاکره با آمریکا ربط دهند؛ حتی آب خوردن را به مذاکره با آمریکا 
ربط می دهند؛ این فرهنگ کاملا با فرهنگ شهادت متضاد است. خاتمی ادامه داد: 
رسانه ها و روزنامه های حامی آن ها مدعی شدند اگر مذاکرات انجام شود تحریم ها 
برداشته می شود و نفس راحتی می کشیم ولی پس از هشت سال دیدیم که نه تنها 
تحریم ها برداشــته نشد بلکه به مصیبت مردم افزوده شد. تردید نکنید که یکی از 
عوامل گرانی های افسارگسیخته در حال حاضر همین علت است. وی با تاکید بر 
اینکه فرهنگ شهادت یعنی فرهنگ مقابله با استکبار در همه عرصه ها اذعان کرد: 
اعتراف کنید که ناکام بودید و این کار را خودتان کردید و اینقدر تقصیرها را گردن 
این و آن نیندازید؛ اگر با فرهنگ عاشورا همراه بودید و در عمل همراه مردم بودید 

قطعا با آسیب های امروز مواجه نبودیم.

ذبیح الله اعظمی ساردویی نماینده مجلس یازدهم گفت : امیدوارم برنامه ریزی انجام 
شود که دولت بعدی با این چالش روبرو نشود اما می توانم بگویم این وضعیت ادامه 
دارد. وزارت جهاد کشاورزی به جای اینکه سال قبل وضعیت بارندگی را نگاه کند 
از بهمن ماه در این مورد برنامه ریزی کرده است. مطمئن باشید اگر دولت آقای رئیسی 
تمهیداتی انجام ندهد، به ویژه تامین و توزیع به موقع نهاده های دامی، تا شب عید ما 
مشکل گرانی مرغ را خواهیم داشت. می توانم بگویم امضای برجام در این قسمت 
خیلی تاثیر دارد و در غیر این صورت در مرحله بعد که ارز ترجیحی را حذف کنیم و 
قطعاً در بودجه سال ۱۴۰۱ حذف خواهد شد، قیمت ها دیگر قابل کنترل نخواهد بود.

خبرگزاری صدا و سیما نوشت: عیسی الفاخر از جمله تروریست هایی است که در 
خارج از کشور مردم را به اقدامات تروریستی و مسلحانه دعوت می کند. خبرگزاری 
صدا و سیما در ادامه گزارش خود آورده است: عیسی الفاخر یکی از تروریست هایی 
است که در روز های اخیر و در جریان اتفاقاتی که در استان خوزستان رخ داد، نقش 
موثری را در تحریک و دعوت مردم این اســتان به اقدامات تروریســتی بر عهده 
داشته است. او از مسئولین گروهک تروریستی حرکه النضال است که این گروهک 
عامل شهادت جمعی از شهروندان ایرانی در جریان حمله تروریستی به مراسم رژه 
نیرو های مسلح در ۳۱ شهریورماه ۱۳۹۷ در اهواز است. الفاخر سال گذشته به جرم 
همکاری با سرویس جاسوسی عربستان سعودی در هلند بازداشت شد که چند 

هفته قبل پیش از پایان دوران محکومیتش یکباره آزاد می شود.

معاون وزیر بهداشت با بیان اینکه تعطیلی شش روزه فایده ای نداشته گفت: یک عادی 
انگاری در رعایت دستورالعمل ها ایجاد شده و هرکسی به دلیلی رعایت نمی کند. 
ایرج حریرچی در یک برنامه زنده تلویزیونی افزود: در همین تعطیلات شش روزه، 
رعایت دستورالعمل ها در تهران، البرز، قم، مازندران و گیلان به کمتر از ۴۰ درصد 
رسیده است. وی گفت: در تهران رستوران های معروف پر پر است؛ هیچ کس ماسک 
ندارد. معاون کل وزیر بهداشت گفت: نمی گذاریم بیماری پشت در بماند، اما اینگونه 

نیست که به محض مراجعه یک شخص، به سرعت او را بستری کنیم.

کاظم جلالی ســفیر جمهوری اسلامی ایران در روسیه گفت: در دیدارهایی که با 
مقامات روس داشتم اعلام کردند که به دلیل اولویت داشتن واکسیناسیون در این 
کشور و کمبود تولید واکسن، هیچ گونه ارسال واکسنی به خارج انجام نمی شود. 
جلالی در صفحه اینستاگرامی خود نوشت: بر اساس همین پیگیری ها در دیداری 
که با مارگولوف معاون وزیر امور خارجه روسیه داشتم، وی اعلام کرد که پس از 
بهبود روند واکسیناسیون در این کشور، روسیه تعهدات خود برای ارسال واکسن به 

دیگر کشورها را ادامه خواهند داد.

رئیس جمهورگفت :اگر جنگ اقتصادی نبود، دلار امروز ۵ هزار تومان بود و قیمت 
ارز هم به روال ســابق پیش می رفت؛ جنگ اقتصادی اخیر در تاریخ ایران بی نظیر 
است.می گفتند کالاها باید کوپنی شود و راهی ندارد؛ کشور را بدون نفت و قحطی 
به خوبی اداره کردیم؛ کالاهای اساسی را با ارز ۴۲۰۰ تومانی وارد کردیم.اگر مجلس 
دست و پای ما را نمی بست سال ۹۹ تحریم ها برداشته شده بود؛ جنگ اقتصادی به 
دولت مربوط نیست؛ کل نظام در این زمینه باید تصمیم بگیرد. خیلی از مشکلات 
پای دولت نیست اما به پای دولت نوشته می شود؛ دولت دوازدهم معصوم نیست، 

اما آنچه توانمان بوده انجام دادیم.

پزشک سابق کاخ سفید در دوره های ریاست جمهوری باراک اوباما و دونالد ترامپ 
پیش بینی کرد جو بایدن رییس جمهوری کنونی این کشور با یک بیماری جدی 
مواجه است و مجبور خواهد شد پیش از پایان دوره  مسئولیتش استعفا دهد. رانی 
جاکسون که در میان ۱۴ قانون گذار جمهوری خواه است که خواهان آزمایش های 
سلامتی جامع از رئیس جمهوری آمریکا شده اند. همچنین اعلام کرد در صورتی که 
بایدن استعفا ندهد قانون بیست و پنجم آمریکا شامل او خواهد شد که عدم صلاحیت 

ریاست جمهوری بایدن را تایید می کند. 

علی صوفی، فعال سیاسی اصلاح طلب گفت:در همان صد روز اول مساله تحریم ها، 
ارزش پول ملی، بورس و تولید باید مشخص و موانعش برطرف شود. مساله فساد که 
خودش مانع اصلی بر سر راه تولید و فعالیت های سالم است نیز باید توسط ایشان 
بررسی و ریشه کن شود.در این مقطع زمانی توقعات و انتظارات زیادی ممکن است 
از طرف کسانی که از رئیسی در دوران انتخابات حمایت کردند، مطرح شود. عده ای 
می خواهند در کابینه ایشان حضور داشته یا سهمی داشته باشند. ایشان در این چالش 

باید خیلی مراقبت کنند که وارد حاشیه های جریان های سیاسی مختلف نشود.

سخنگوی پیشین وزارت امور خارجه با بیان این که فردی که قرار است عهده دار 
وزارت خارجه در دولت ســیزدهم شود باید تغییر ساختار این وزارتخانه  را در 
اولویت قرار دهد، گفت: این فرد باید مورد قبول بدنه و مســلط به دیپلماســی 

اقتصادی باشد.

ســرویس سیاسی-    عضو کمیسیون کشــاورزی مجلس شورای اسلامی از 
دولت سیزدهم خواست با ارائه لایحه ای درباره الگوی کشت زمینه رفع کمبود 

محصولات استراتژیک را فراهم کند. 
»ذبیح الله اعظمی ساردویی«  با اشاره به بررسی طرح تقویت امنیت غذایی کشور 
و رفع موانع تولیدات کشاورزی در مجلس گفت: این طرح برای رفع ایرادات به 
کمیسیون کشاورزی ارجاع شد و این هفته مجددا در مجلس مطرح خواهد شد.

عضو کمیســیون کشاورزی، آب و منابع طبیعی مجلس شورای اسلامی افزود: 
امیدواریم رییس جمهوری منتخب، وزیر کشاورزی قوی و مسلطی برای کابینه 
خود انتخاب کند تا به  شکل شبانه روزی برای توسعه بیشتر کشاورزی تلاش کرده 

و مشکلات این بخش را برطرف کند.
ساردویی با بیان اینکه بهتر است دولت سیزدهم لایحه ای درباره الگوی کشت به 
مجلس ارسال کند، گفت: حدود ۱۵ سال پیش وزیر جهاد کشاورزی وقت، طرحی 
درباره الگوی کشت به دولت ارسال کرد و قرار بود دولت ها لایحه ای در این باره 

به مجلس ارسال کنند که هنوز این موضوع محقق نشده است.
وی خاطرنشان کرد: اگر دولت سیزدهم لایحه ای درباره الگوی کشت ارائه ندهد 

مجلس ناگزیر است طرح خود را در این باره به جریان بگذارد.
نماینده مجلس خاطرنشان کرد: رعایت الگوی کشت می تواند کمبود محصولات 
استراتژیک کشاورزی چون کلزا، سویا، جو، ذرت و چغندر را برای رفع کمبود 

اقلامی مانند روغن، شکر و خوراک دام برطرف کند.
عضو کمیسیون کشاورزی مجلس ادامه داد: براساس این طرح کشاورز مطمئن 
اســت که وقتی این محصول را کشت می کند،  بازار آن وجود دارد. ضمن اینکه 
با اجرای این طرح تامین محصولاتی چون پیاز و سیب زمینی که هر ساله شاهد 

مشکلاتی درباره تامین آن هستیم برطرف خواهد شد.
ســاردویی اضافه کرد:  برای اینکه الگوی کشــت در کشــور اجرایی شود،  باید 
»کشــاورزی قراردادی« در کشــور توسعه یابد. بیش از ۲ دهه است این مدل در 

جهان اجرایی شده و سبب منفعت کشاورزی، مردم و دولت ها شده است.
عضو کمیسیون کشاورزی مجلس  آب را از چالش های مهم بخش کشاورزی 
عنــوان کرد که دولت باید بــرای حل آن اقدام کند و گفت: افزایش محصولات 
کشــاورزی، اجرای برنامه های توســعه و اصلاح الگوی کشت به مدیریت آب 

مربوط است.
  اعظمی ســاردویی خاطرنشان کرد: باید لایحه جامعی درباره حکمرانی آب به 

مجلس ارسال شود تا بتوان وضعیت کشاورزی را بهبود بخشید.
وی با بیان اینکه برای خودکفایی در کشاورزی نباید همه منابع آب و خاک کشور 
را مصرف کرد، یادآورشد: در برخی از محصولات کشاورزی چون ذرت، گندم 

می توانیم نیازهای خود را از محل واردات تامین کنیم.
این نماینده مجلس افزود: با توجه به اینکه ایران سومین کشور جهان از نظر تنوع 
اقلیم محصولات کشاورزی است،   در محصولاتی چون پسته،   خرما و زعفران 
هم که توانایی صادرات وجود دارد، می توانیم سرمایه گذاری کرده و از پتانسیل 

ارزآوری آن استفاده کنیم.

عضو کمیسیون کشاورزی مجلس:

نباید به نام خود کفایی همه منابع
 آب و خاک را مصرف کرد  

سرویس سیاسی- معاون امنیتی استانداری تهران گفت: قطعی برق دلیل تجمع  
دیروز مردم تهران مقابل پاساژ علاءالدین بود. 

حمیدرضا گودرزی درباره دلیل برگزاری تجمع ظهر دیروز مقابل پاساژ علاءالدین 
و خیابان جمهوری اظهار کرد: این تجمع به دلیل قطع برق پاساژ برگزار شد، البته 

دلیل قطع برق مشخص نبوده و در حال بررسی است.
وی ادامه داد: پس از قطع شدن برق پاساژ، تجمع بین ساعت ۱۱:۴۵ تا ۱۲:۴۵ شکل 

می گیرد و پس از آن به پایان می رسد .

معاون امنیتی استانداری تهران:

قطعی برق دلیل تجمع خیابان 
جمهوری بود

سرویس سیاسی-  نماینده مردم تهران از تصویب آیین نامه های مربوط به قانون 
بودجه جهت احقاق حقوق کارکنان عملیاتی صنعت نفت خبر داد و گفت: حقوق 

دریافتی هیچ فردی نباید نسبت به سال ۹۹ کاهش یابد. 
مالک شریعتی نیاسر در جلسه علنی ادیروز -دوشنبه-  در تذکر شفاهی خود گفت: 
بیش از ۴ ماه است از تصویب قانون بودجه گذشته اما هنوز تصویب بندهایی از 
آن در قالب آیین نامه در دولت معطل مانده، برخی از این بندها متناسب با نیاز روز 
کشور  است از جمله  تعرفه گذاری آب، برق و گاز و ۳۰ مورد دیگر که باید مورد 

توجه قرار گیرد.
نماینده مردم تهران بیان داشت:  برای حفظ شأن مجلس باید این موضوع پیگیری 
شود  یکی از این موارد که در دولت فعلی باید انجام شود اجرای حقوق و دستمزد 
کارکنــان عملیاتی وزارت نفت طبق جزء )۷( بند )الف( تبصره ۱۲قانون بودجه 
اســت که تفاوت تطبیق ناشی از کاهش ضریب از ۲۱ به ۱۵ است که باید به کل 

اجزای دولت داده شود.
وی افزود: دولت برای اتهام زنی به مجلس تفاوت تطبیق را قائل نشده و موجب 
التهاب و نارضایتی در صنعت نفت شده در حالی که دولت این اختیار را داشت و 
مجلس در جلسه ای در کمیسیون انرژی با حضور  وزیر نفت و مسوولان امنیتی 

راه را نشان داده بود اما دولت اقدامی در این راستا انجام نداد.
عضو کمیســیون انرژی مجلس  اظهار داشــت: دولت قصد داشت کل کارکنان 
دولت را از موارد حقوق و دستمزد مستثنی کنند که خلاف بود و قرار شد مجلس 
مصوبه هیأت وزیران را باطل کند که امروز نیز استفساریه ای برای حل این موضوع  
برای اینکه حقوق هیچ کس نسبت به سال ۹۹ کاهش نداشته باشد، اعلام وصول 

خواهد شد.

نماینده مردم تهران: 

حقوق دریافتی هیچ فردی نسبت
 به سال ۹۹ کاهش نمی یابد

سرویس سیاسی-  ســخنگوی کمیسیون فرهنگی 
مجلس شورای اسلامی گفت: طرح صیانت از حقوق 
کاربران در فضای مجازی از دستور کار مجلس خارج 

نشده و این هفته مورد رسیدگی قرار می گیرد.
حجت الاسلام مجید نصیرایی درباره آخرین وضعیت 
بررســی طرح صیانت از حقــوق کاربران در فضای 
مجازی و ســاماندهی پیام رســان های اجتماعی در 
مجلس، گفت: این طرح از دســتور کار مجلس خارج 

نشده است.
وی بیان کرد: بررســی این طرح در دستور کار امروز 
صحن علنی مجلس قرار نداشــت و قرار بر این است 

که این هفته در صحن مجلس بررسی شود.
سخنگوی کمیسیون فرهنگی مجلس شورای اسلامی 
تصریح کرد: طرح صیانت از حقوق کاربران در فضای 
مجازی و ساماندهی پیام رسان های اجتماعی همچنان 
در دســتور کار این هفته مجلس قــرار دارد و ما آن را 

رسیدگی می کنیم.
نصیرایی تاکید کرد: خبر مربوط به از دستور کار خارج 

شدن این طرح به هیچ وجه صحت ندارد و کذب است 
و حتماً این طرح مورد بررسی و رسیدگی قرار می گیرد.

سخنگوی کمیسیون فرهنگی مجلس:

طرح »فضای مجازی« هفته جاری در صحن مجلس بررسی می شود

سرویس سیاســی-  نماینده مردم کاشمر در مجلس 
شــورای اسلامی گفت: مســئولان ناکارآمد در زندگی 
خودشــان به اندازه کافی توسعه و پیشرفت داشتند، اما 

برای توسعه کشور کاری نکردند.
حجت الاســلام جــواد نیک بیــن در جلســه علنی 
دیروز دوشــنبه  مجلس شــورای اسلامی طی تذکری 
شفاهی،گفت: مسائل بسیار مهمی در کشور وجود دارد 

که حتماً باید در دستور کار صحن علنی قرار گیرد.
وی بیان کرد: اخیراً خبری منتشــر شــده مبنی بر اینکه 
»اعضــای هیئت مدیــره بانک تجــارت ۵۰۰ میلیون 
تومــان فقط برای پاداش خود تعیین کردند« و این جزو 
موضوعاتی است که حتماً باید در مجلس مورد پیگیری 

قرار گیرد.
نماینده مردم کاشــمر در مجلس تصریح کرد: مسائل 
خوزســتان از جمله دیگر مسائل مهمی است که حتماً 
باید مورد توجه جدی قرار گیرد. برخی از مسئولانی که 
به خوزستان رفتند، گفتند »متأسفانه ما در توسعه خوزستان 
عملکرد قابل قبولی نداشتیم«؛ باید به مسئولان ناکارآمد 
گفت »شــما در زندگی خودتان به اندازه کافی توسعه و 

پیشرفت داشتید اما برای توسعه کشور کاری نکردید«.
نیک بین با تأکید بر اینکه باید وزرا و مسئولان عالی رتبه 
اجرایی به مجلس پاســخگو باشند، گفت: ما در ابتدای 
مجلس یازدهم طرح استیضاح رئیس جمهور و برخی 
از وزرا را تهیه کردیم اما مورد توجه قرار نگرفت. اگر در 

همان زمان تصمیم درستی اتخاذ می کردیم و مقصر اصلی 
وقایع را از سردمداری کشور به زیر می کشیدیم، کشور 

دچار این مشکلات و تلاطم ها نمی شد.
وی با اشاره به اینکه مقصر اصلی جاسوسان کشور هستند، 
اظهار داشــت: جای تأسف است که رئیس جمهور به 
جای پاسخگویی، فرافکنی می کند و می گوید اگر مصوبه 

مجلس نبود، تحریم ها رفع شده بود.
نماینده مردم کاشمر در مجلس گفت: آقای روحانی! اگر 
مصوبه مجلس مبنی بر اقدام راهبردی برای لغو تحریم ها 
و صیانت از حقوق ملت  ایران نبود، شما به قهقرا می رفتید؛ 
۸ سال کشور را معطل کردید و مقصر اصلی به سرانجام 

نرسیدن برجام، خود دولتمردان هستند.

 نماینده مردم کاشمر در مجلس شورای اسلامی: 

مسئولین ناکارآمد فقط زندگی خودشان را توسعه دادند
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